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Orta direk sebze ve 
meyveyi vitrinde görüyor

Yönetime talip olanın 
demokrasi ve hukuk 

değerlerini sorgularım

AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

30 Ekim 2012 tarihli yazısıdır.

Sonun başlangıcı mı? 

2’DE

4’TE

4’TE

Başbakan Erdoğan, Almanya ziyareti 
öncesi basın mensuplarının sorularını 
yanıtlarken, barikatların Köşk tarafından mı 
kaldırıldığı sorusunu şöyle değerlendirdi:

“Benim o barikatların kaldırılmasıyla 
ilgili talimatım olmadı. Cumhurbaşkanının 
talimat verip vermediği konusunda 
bilgim yok. Ama böyle bir talimat vermiş 
olacağını düşünmüyorum. Bu zamana 
kadar bu devleti çift başlı bir yapıyla 
yönetmedik. Bir Başbakan olarak benim ve 
Cumhurbaşkanının görevi bellidir.”

Eğer hala, “Onlar kardeştir, birisi bir yere 
aday olunca diğeri hemen çekilir!” fikri 
saplantısındaysanız, size hayatta başarılar 
dilerim.

Bugün ülkemizi idare edenlerin geçmişine 
bir bakalım.  2001 senesinde Abdullah Gül’ün 
kurduğu bir partiye birçok ilgili, dirayetli, 
bilgili olup olmadığından şüphe duyduğum 
bir gurup kurucuların meydana getirdiği 
Adalet ve Kalkınma adı ile bir parti tesis ettiler. 
Nerede mi? Bizim evin tam karşısındaki 51/ E 
kapı numaralı villada kuruldu. 

Kuruluş bildirgesinde, eğer dikkatle satırları 
okursanız ülkemizde Adaletin senelerce doğru 
tecelli etmediğinden söz ederek iktidara 
geldiklerinde ADALET’in tecelli etmesine 
azami gayret edeceklerini söylemeleri, umut 
veremeye yetti. 

Taze fasulye bir günde yüzde yüz 
ucuzladı, İhraç edilen domates 
fiyatları düşmüyor. Önceki gün 
kilosu 350 liradan satılan taze fasulye 
bir günde yüz de yüz ucuzladı. 
Fasulyenin kilosu dün 175 liradan 
satıldı. İhraç edildiği söylenen 
domates bir türü ucuzlamıyor. 

CHP Gaziantep Milletvekili Abdülkadir 
Ateş, il örgütünün görevden alınmasının 
ardından Sabah'a yaptığı açıklamada, 
genel merkezin kendisine muhalif 
diye 13 il örgütünü görevden almasını 
tepkiyle karşıladığını söylerken, “Bu 
aşamadan itibaren, CHP il yönetimine 
talip olacak kişileri katılımcılık ve 
parti içi demokrasi açısından noksan 
göreceğim ve demokrasi değerlerine ve 
hukuka inançlarını sorgulayacağım" diye 
konuştu.

İlaç fiyatlarına zam geldi. İlaç fiyatlamasında kullanılan Euro kuru yüzde 
23.5’lik artışla 17 liradan 21 liraya çıkartıldı. İlaç yoklukları devam edecek

1,5 aydan beri insülin iğnesi bulunamıyor
İlaç yokluklarının devam edeceğini alını çizen Tüketici Hakları Derneği Gaziantep 

Şube Başkanı Eczacı Bülent Yılmaz, ‘’Uygulanan fiyat politikası ve geri ödeme 
yöntemleriyle ilaç sıkıntısı artarak devam edecek. O nedenle gerçekçi ilaç politikalarının 
oluşturulması lazım. Akılcı ilaç uygulamalarının hayata geçirilmesi gerekiyor’’ dedi. 

Yılmaz, ‘’Yaklaşık 1,5 aydan beri insülin 
iğnesi bulamıyoruz. İnsüline bağımlı 
olan diyabet hastaları insülin olmadan 
hayatlarını sürdüremez.” dedi. 4’TE

Senetler ödenemez hale geldi
Türkiye Bankalar Birliği Risk Merkezi, yılın ilk 9 ayında protesto edilen 

senet istatistiklerini duyurdu. Ekonomik krizin gün geçtikçe derinden 
hissedildiği Antep’te firmalar ve vatandaş senetlerini ödeyemez hale geldi. 
Ülke genelinde 

9 ayda 172 
bin 590 senet 

protesto edildi
Türkiye Bankalar 

Birliği Risk 
Merkezi, 2024’ün  9 
aylık döneminde 
protesto edilen 
senet sayılarını 
kamuoyuna açıkladı. 
9 aylık dönemde 
Türkiye genelinde 
172 bin 590 senet 
protesto edilirken, 
protesto edilen 172 
bin 590 senedin 
parasal tutarı 31 
milyar 732 milyon 
797 bin TL oldu. 4’TE

Gıdanın ve tarımsal ürünlerin stratejik bir ürün haline geleceğini belirten Ziraat Mühendisleri Odası Gaziantep Şube Başkanı 
Yusuf Yılmaz, ‘’Tarım arazilerinin imara açılması çok büyük bir sorun. Özellikle pandemi ve depremden sonra tarım arazilerine 
yapılan kaçak konutlar en büyük problemimiz haline geldi. Toprak Koruma Kanunu’nun uygulanması gerekiyor’’ diye konuştu. 

Tarımsal planlamada 
çok geç kaldık

Tarımın plansız bir çerçeve içerisinde 
yürütüldüğünü söyleyen Yılmaz, 
‘’Genç nüfusun köylerden uzaklaştı. 
Bunun yanı sıra tarımsal planlamada 
çok geç kaldık. Çiftçi bu yıl hangi 
üründen para kazandıysa seneye 
de o ürünü daha ekiyor. Ama hangi 
üründen ne kadar ihtiyacımızın olduğu 
belirlenip ona göre tarımsal planlama 
yapılsaydı sorunları konuşmuyor ve 
kendi kendine yetebile bir Türkiye’yi 
konuşuyor olacaktık’’ dedi.

Birçok küçük çiftçi 
çiftçiliği bırakmak 

zorunda kaldı
Mazot, gübre, ilaç ve diğer girdilerin 

çok pahalandığını sözlerine ekleyen 
Yılmaz, ‘’Birçok küçük çiftçi çiftçiliği 
bırakmak zorunda kaldı. Şu anda 
köylerdeki çiftçilerin yaş ortalaması 
65. Bunun yanı sıra fizibilite çalışması 
yapılmadan teşvikler verildiği için 
birçoğu amacına uygun kullanılamadı. 
Örneğin; hiç 
hayvancılık ile 
uğraşmamış 
birisinin yerine 
mevcut da 
hayvancılık 
yapanlara yönelik 
destekler verilseydi 
daha mantıklım 
olurdu’’ açıklamasını 
yaptı. 

Misyonumuz, bütünleştirici 
şeffaf ve hesap verebilirlik

Alevi Kültür Dernekleri Gaziantep 
Şubesi Genel Kurulu üyelerinin yoğun 
katılımı ile Düztepe Cem evinde 
yapıldı. İki adayın yarıştığı seçimi 
kullanılan bin 578 oyun bin 141’ini 
alan Hasan Çolak kazandı. 

Gaziantep FK’nın Başkanı 
Memik Yılmaz yasa dışı müşterek 

bahis oynadığı için PFDK’da

Üç aydan bir yıla kadar 
men cezası alacak

Süper Lig ekiplerinden Adana 
Demirspor'un başkanı Bedirhan 
Durak ile Gaziantep FK'nin başkanı 
Memik Yılmaz yasa dışı bahis 
nedeniyle Profesyonel Futbol Disiplin 
Kurulu'na (PFDK) sevk edildi. 4’TE

Gıda fiyatlarında son bir yıllık 
dönemde yüzde 85,1 artış oldu

Birleşik Kamu-İş Konfederasyonu'nun 
araştırmasında, gıda fiyatlarında 
son bir yıllık dönemde yüzde 
85,1 artış olduğu belirlendi. 
Sebze fiyatları, yıllık yüzde 203,3 
artışla en yüksek zamlanan grup 
oldu. 2’DE

Antep merkezli 'siber dolandırıcılık' 
operasyonunda 5 gözaltı

Sahte araç kiralama sitesi 
ile 2.5 milyonluk soygunile 2.5 milyonluk soygun

4’TE

Bayraktar, “Enerji Zirvesi” için geliyor
T.C. Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanı 

Alparslan Bayraktar; Gaziantep 
Ticaret Odası (GTO), Gaziantep 
Büyükşehir Belediyesi (GBB) ve 
Gaziantep Akaryakıt Bayileri Derneği 
(GABDER) iş birliğiyle 1 Kasım Cuma 
günü GTO’da düzenlenecek “Gaziantep 
Enerji Zirvesi”nde enerji sektörüyle 
buluşuyor. 4’TE

Yusuf Yılmaz

Tarımsal arazilerin imara 
açılması çok büyük bir sorun

Pandemi ve depremden sonra tarım arazilerine kaçak konutlar yapıldı 

Memik 
Yılmaz

Alparslan 
Bayraktar



GEREKLİ TELEFONLAR 
Yangın İhbar    110
Acil Yardım   112
Polis Yardım    155
Jandarma Yardım    156
Trafik Yardım   154
Kanalizasyon ve Su   185
Elektrik Arıza   186
Cenaze hizmetleri    188
Alo Zabıta    153
Kablo TV Arıza    126

RESMİ DAİRELER 
Valilik       342 231 03 13
Emniyet Müdürlüğü     342 230 18 30
İl Jandarma Komutanlığı    342 338 78 40
Adliye       342 321 36 36
İL Turizm Müdürlüğü     342 230 59 69
İl Kültür Müdürlüğü      342 232 18 58
İl Müftülüğü     342 220 13 57
Türk Telekom      342 230 36 66

ÜNİVERSİTELER  ve HASTANELER
Gaziantep Üniversitesi     342 360 12 00
Hasan Kalyoncu Üniversitesi     342 321 21 00
Dr. Ersin Arslan Hastanesi     342 221 07 00
25 Aralık Devlet Hastanesi     342 338 17 31
Sevgi Hastanesi      342 220 60 60

ULAŞIM 
HAVAŞ        342 215 22 63
THY        342 320 15 65

2 www.gaziantepsabah.com 
gaziantepsabah@yahoo.com

SAYFA
31 EKİM 2024 

PERŞEMBE

EKONOMİ
HABERLERİ

ŞAHİNBEY NÖBETÇİ ECZANELER
FAZİLET ECZANESİ

Eyüpoğlu mah.Dr.Rauf Yılmazer cad.No:14/C 
(ŞAHİNBEY AĞIZ VE DİŞ HASTANESİ KARŞISI) / 

ŞAHİNBEY
Telefon : 0 342 232 16 30

ARPAT ECZANESI
75.YIL MAH.140 NOLU CAD.52 NOLU SOK.NO:9/

A(YEŞİLEVLER CAMİİ KARŞISI) / ŞAHİNBEY
Telefon : 03423368038

LIMON ECZANESI
KIBRIS MAH. ÖZDEMİRBEY CAD. AKASYA 

KONUTLARI B BLOK NO:26/BC (DÜZTEPE YAŞAM 
HASTANESİ ÇAPRAZI) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0507 663 66 33
SEVİLAY FEDAYİ ECZANESİ

Binevler Mahallesi 14 Nolu Cadde No:33 ( Binevler 
Sağlık ocağı karşısı ) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 335 30 35
OKAN ECZANESİ

İbn-i Sina Mahallesi 400 Nolu Cadde No:81/CC (Şehir 
Hastanesi Acil Karşısı, İbn-i Sina Tramvay Durağı Önü) / 

ŞAHİNBEY / Telefon : 0530 761 80 27
PARLAR ECZANESİ

Bülbülzade Mah. Yeşilvadi Bulv. No: 171 B/D 
(KARATAŞ ERDEM KOLEJ KARŞISI) / ŞAHİNBEY

Telefon : 03423715175
HELİN ILGIT ECZANESİ

DENİZ MAHALLESİ, 83039 NOLU SOKAK NO:40/A 
(DENİZ SEMT PAZARI VE TÜRKİYE PETROLLERİ 

ARKASI, YENİ İŞKUR BİNASI ÇAPRAZI, M.ALİ 
ÖZKARA ASM) / ŞAHİNBEY

Telefon : 342 3600422
EVREN ECZANESİ

ERTUĞRULGAZİ MAHALLESİ 189012 NOLU CADDE 

NO:10/B (DOĞUSER SERAMİK KARŞI SOKAĞI-
ERTUĞRULGAZİ 32 NOLU SAĞLIK OCAĞI KARŞISI) / 

ŞAHİNBEY / Telefon : 0538 596 90 27
ŞEHİTKAMİL NÖBETÇİ ECZANELER

SEDA ECZANESİ
Mücahitler Mah.63 Nolu Cd.(Medical Park Hastanesi 

Acil Karşısı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 323 03 55

GÜNEY ECZANESİ
İncilipınar Mahallesi 36020 Nolu sokak No:1/C (Sani 

Konukoğlu Hastanesi Acil Yanı ) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 323 7171
HASIRCI ECZANESI

İbrahimli Yüksek Bina Yukarı Çıkarken Fırıncıoğlu 
Civarı Oli Market - Bedir Dondurma Yanı / 

ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0 342 341 19 11

EBRU KASAPBASI ECZANESI
Fevzi Çakmak Bul. N:36/A (25 Aralık Devlet Hastanesi 

Kar.) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 3384330

DEVAM ECZANESİ
Bekirbey Mah. Hamdi Kutlar Cad. no:195 A/A (Deva 

Hastanesi Acil Karşısı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 226 09 13

DOGRU ECZANESI
Zeytinli Mah. Çetin Emeç Caddesi No:9/A Şehitkamil/

GAZİANTEP (Kalender Plaza Kavşağı ,Shell Petrol Yanı) 
/ ŞEHİTKAMİL

Telefon : 03423241933
SAYGILI ECZANESİ

Onat Kutlar Mahallesi 55020 Nolu Cadde No:67/
A(Basra Kanal Yolu) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 230 91 93

NÖBETÇİ ECZANELERKURUCULARI: Osman TUZCU
Aykut TUZCU

Gazetemiz çalışanları TGC üyesidir.

İmtiyaz Sahibi ve
Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

Nurgün BALCIOĞLU
Hukuk Danışmanı

Av. Sıddık Emrah YILMAZ
Yayın Türü

Yerel Süreli Yayın
UETS Adresi: 15513-15569-70521

Yönetim Yeri
Kavaklık Mahallesi Kavaklık Caddesi 

No:6/1
Tel: 0342 215 42 59  

Basım Yeri
Ekspres Gazetesi Tesisleri

Aydınbaba Mah. 57017 Nolu Sokak
Şahinbey/GAZİANTEP

Dağıtım
Kelebek Dağıtım

 www.gaziantepsabah.com - gaziantepsabah@yahoo.com

Bu gazete Basın Meslek İlkelerine 
uymaya söz vermiştir.

Kuruluş tarihi: 2 Şubat 1946
Yıl:78  Sayı : 22.595

31 EKİM 2024 PERŞEMBE
(Yerel Gazete)

Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

i

Başbakan Erdoğan, 
Almanya ziyareti öncesi basın 
mensuplarının sorularını 
yanıtlarken, barikatların Köşk 
tarafından mı kaldırıldığı 
sorusunu şöyle değerlendirdi:

“Benim o barikatların 
kaldırılmasıyla ilgili 
talimatım olmadı. 
Cumhurbaşkanının talimat 
verip vermediği konusunda 
bilgim yok. Ama böyle bir 
talimat vermiş olacağını 
düşünmüyorum. Bu zamana 
kadar bu devleti çift başlı 
bir yapıyla yönetmedik. Bir 
Başbakan olarak benim ve 
Cumhurbaşkanının görevi 
bellidir.”

Eğer hala, “Onlar kardeştir, 
birisi bir yere aday olunca 
diğeri hemen çekilir!” fikri 
saplantısındaysanız, size 
hayatta başarılar dilerim.

Ben çok kez yazdım. Eşler 
birbirini sevmiyorsa, erkekler 
eninde sonunda eşlerine 
uyarlar!

Bu yalnız Antep’te böyle 
değil, Türkiye’de de, dünyada 
da, binlerce yıl önce antik 
dünyada da hep böyle 
olmuştur ve bundan sonra da 
böyle olacaktır.

Cumhurbaşkanı Abdullah 
Gül’ün daha önce ‘danışmanı’ 
aracılığı ile ‘adaylık’ 
konusundaki çıkışı hem 
bal gibi anlaşıldı, hem de 
anlaşılmazdan geldi! Oysa, 
oradaki çıkış son derece 
önemliydi ve geleceğin 
şifrelerini içeriyordu! 
Düşünülmüş, taşınılmış ve 
risk alarak açıklanmıştı.

Eğer hala mesajı 
almadıysanız, naïf bir okur 
olmalısınız!

Sonun başlangıcı mı? Mehmet Aslan, Arda’yı Gaziantep’e getiriyor
Mehmet Aslan gençliğinde futbol 

oynamış, şimdi de bu heyecanını 
televizyon başında sürdürüyor.

Kırmızı-Siyahlı renklere gönül 
vermiş, ama futbol adına kaliteli 
maçları da zevkle takip ediyor. 
İspanyol Atletico Marid’in 
maçlarını da kaçırmıyor.

Aslan, Ocak ayında Arda’yı 
Gaziantep’e getirecek.

Ama bu Arda, futbolcu Arda 
değil!

Çünkü, zaman içinde Aslan’ın 
futbol aşkı ‘Antep Mutfağı’ 
tutkusuna dönüştüğü için davet 
ettiği Arda, Arda Türkmen; namı 
diğer herkesin ilgi ve beğeni ile 
programını izlediği ‘Arda’nın 
Mutfağı’ programının yapımcısı ve 
sunucusu…

                         ***
Ekim ayında İstanbul’da 

yapılan ‘Antep Mutfağı’nı tanıtan 
“Güneşin ve Ateşin Tadı” kitabının 

lansmanı o kadar başarılı oldu 
ve ses getirdi ki Aslan benzerini 
Gaziantep’te yapıp hem kente 
olan muhabbetini gösterecek, 
hem de bu toplantıya uluslararası 
gurmeleri de davet ederek onların 
‘Antep Mutfağı’nı yakından 
görmelerine fırsat yaratacak.

                     ***
Türkiye’nin gurmeleri ile 

dünyanın ünlü gurmeleri Antep’te 
buluşup, gördüklerini, tattıklarını 
bütün dünyaya anlatacaklar.

Bir kent bundan daha iyi nasıl 
tanıtılabilir ki!

Hem etkili, hem de sudan ucuza 
maliyetle…

 Not:
Aslında böylesine ulaslararası 

bir gurme şölenine firmalarımızın 
katkıda bulunup sponsor olmaları 
gerekmez mi? Örneğin bu işten 
en büyük yararı sağlayacak olan 
Çağdaş, ev sahipliği yapmalı.

Bayram’dan akılda kalan!..
Fadime:
Uyy herufum, haçan pen de 

kazeta olayidum da
hergün kollarinun arasunda 

penu de okuyayidun!
 Temel:
Keşke kazeta olayidun da 

hergün yenisuni alayidum! 
                     ***
Komutan emir erine:
"Oğlum, bana bir lazer 

yazıcı getir!" der. 
Nihayet bir saat sonra 

bizimki yanında bir 
başka erle çıkagelir:

"Komutanım, hem Laz, 
hem er, hem de yazıcı."

 Komutan: "İyi ki, scanner 
istemedim!"

Aykut Tuzcu’nun 
30 Ekim 2012

tarihli yazısıdır

Birleşik Kamu-İş Konfederasyonu Ar-Ge 
birimi KAMUAR’ın fiyatlarını Ankara’daki 
marketlerden derlediği ve halkın en fazla 
tükettiği 64 temel gıda maddesinden oluşan 
bir gıda sepetini esas alarak hazırladığı gıda 
fiyatları endeksinin Ekim 2024 sonuçları 
açıklandı.

Bu kapsamda, gıda fiyatlarında yaz 
aylarında nispeten düşük seyreden artış 
hızı Ekim ayıyla birlikte artış gösterdi. Gıda 
fiyatlarında Ekim ayında bir önceki aya göre 
yüzde 6,6 oranında artış yaşandı. On aylık 
dönemde yüzde 47,2 oranında artan gıda 
fiyatlarında geçen yıl ekim ayına göre ise 
yüzde 59,5 oranında artış kaydedildi. Gıda 

fiyatlarında bir önceki 12 aylık ortalamalara 
göre, son bir yıllık dönemdeki artış ise 
yüzde 85,1 olarak gerçekleşti.

Ekimde bakliyat dışındaki tüm gıda 
harcama gruplarında fiyatlar bir önceki aya 
göre çeşitli oranlarda artış gösterdi. Ekimde, 
ekmek-pirinç-un-bulgur fiyatları önceki 
aya göre ortalama yüzde 1,8 oranında 
artarken, et ve balık grubu fiyatları yüzde 
0,9 oranında yükseldi. Süt, süt ürünleri ile 
yumurta grubunda fiyatlar bir önceki aya 
göre yüzde 1,9, yağ harcamaları ise yüzde 
10,2 oranında arttı.

Meyve fiyatlarının yüzde 8,8 oranında 
arttığı Ekim ayında, sebze fiyatlarında da bir 

önceki aya göre yüzde 33,6 oranında artış 
oldu. Bakliyat fiyatlarının önceki aya göre 
değişmediği; salça, zeytin, bal, çay, tuz ve 
benzeri işlenmiş gıda maddelerinden oluşan 
diğer gıda fiyatları ise yüzde 2,8 oranında 
artış olduğu kaydedildi. Vatandaşlar mevcut 
gıda tüketim alışkanlıklarına göre seçilen 64 
gıda maddesinden oluşturulan gıda sepetini 
satın alabilmek için Eylül ayında, bir önceki 
aya göre yüzde 6,6 oranında daha fazla para 
ödemek zorunda kaldı.

Gıda fiyatlarında bu yılın ilk on aylık 
döneminde ise toplam yüzde 47,2 oranında 
artış yaşandı. Geçen yıl sonuna göre ekmek-
pirinç-un-bulgur-makarna fiyatları yüzde 
32,2, et-balık harcamaları yüzde 30,5, süt, 
süt ürünleri ve yumurta fiyatları yüzde 25,4, 
yağ fiyatları yüzde 49,6, meyve fiyatları 
yüzde 88,7, sebze fiyatları yüzde 138, 
bakliyat fiyatları yüzde 20,6, diğer ürünlerin 
fiyatları yüzde 31,4 oranında yükseldi.

Bu yıl Ekim ayında geçen yılın aynı 
ayına göre ekmek, un, bulgur, makarna 
fiyatlarında yüzde 40,8, et-balık 
fiyatlarında 35,4, süt ve süt ürünleri 
ile yumurta fiyatlarında yüzde 35,6 
oranlarında artış oldu. Bir yıl öncesine 
göre yağ fiyatları yüzde 56,5 oranında arttı. 
Meyve fiyatları yüzde 88,7, sebze fiyatları 
ise yüzde 191,4 oranında artış gösterdi. 
Bakliyat fiyatları son bir yılda yüzde 29, 
diğer gıda fiyatları ise yüzde 51,4 oranında 
zamlandı. Gıda fiyatlarında yıllık olarak 
ise yüzde 59,5 oranında artış gözlendi.
artıgerçek

Gıda fiyatlarında son bir yıllık Gıda fiyatlarında son bir yıllık 
dönemde yüzde 85,1 artış oldudönemde yüzde 85,1 artış oldu

Birleşik Kamu-İş Konfederasyonu'nun araştırmasında, gıda fiyatlarında son bir yıllık dönemde yüzde 
85,1 artış olduğu belirlendi. Sebze fiyatları, yıllık yüzde 203,3 artışla en yüksek zamlanan grup oldu.

Türkiye Cumhuriyet Merkez 
Bankası'nın (TCMB) anketine 
göre piyasa katılımcıları, 
reel sektör ve hanehalkının 
enflasyon beklentisi ekim 
ayında geriledi.

TCMB, Ekim 2024’e 
ilişkin "Sektörel Enflasyon 
Beklentileri"ni yayınladı. Buna 
göre, 2024 yılı Ekim ayında 
12 ay sonrası yıllık enflasyon 
beklentileri, piyasa katılımcıları 

için 0,1 puan azalarak yüzde 
27,4 seviyesine, reel sektör 
için 1,6 puan azalarak yüzde 
49,5 seviyesine, hanehalkı için 
4,4 puan azalarak yüzde 67,2 
seviyesine geriledi.

Gelecek 12 aylık dönemde 
enflasyonun düşeceğini 
bekleyen hanehalkı oranı 
bir önceki aya göre 0,7 puan 
azalarak yüzde 28,3 seviyesinde 
gerçekleşti.

Enflasyon beklentisi yüzde 67,2 seviyesine geriledi

Dolar kuru, son dönemde 33-34 
TL aralığında yatay seyrederek 
direnç gösteriyor. Türkiye’de artan 
döviz girişleri Merkez Bankası’nın 
rezervlerini yükseltirken, gelen 
yabancı yatırımcı girişleri dolar 
üzerinde aşağı yönlü bir baskı 
yaratıyor. Merkez Bankası ise 
piyasadaki döviz fazlasını alarak 
doların fazla düşüş göstermesini 
engellemiş durumda.

Morgan Stanley’den 2024 
yıl sonu ve 2025 tahminleri
Morgan Stanley, yaptığı 

açıklamada 2024 yıl sonu 
için doların 36 TL seviyesine 
ulaşmasını beklerken, 2025 sonu 
için de tahminini 43 TL olarak 
belirtti. Yıl sonunda beklenen bu 
seviyeler, mevcut kamu alımları 
devam ettikçe doların 30 TL 
seviyesinin altına düşmesinin 
beklenmediğini işaret ediyor.

Dolar yatay seyrediyor, peki 
gevşeme olur mu?

Milliyet'e konuşan Ekonomist 
Hikmet Baydar, piyasadaki 
carry trade eğiliminin etkisiyle 
dövizdeki aşağı yönlü baskının 
süreceğini belirterek, faiz 
artırımları ve yeni yabancı 
girişlerin devam etmesi halinde 
dolar kurunda bir gevşeme 
yaşanabileceğini ifade ediyor. 
Baydar, doların bu yıl 37 TL 
seviyelerini göremeyebileceğini ve 
mevcut seyrin yatayda kalmasının 
daha olası olduğunu söyledi.

Kamu alımları doların yatay 
kalmasına yol açtı

Hazine ve Maliye Bakanı 
Mehmet Şimşek de döviz 

kurlarındaki seyrin kamu 
alımlarıyla dengelendiğini, 
aksi takdirde doların 20 TL 
seviyelerine kadar inebileceğini 
ifade etmişti. Merkez Bankası’nın 
stratejik döviz alımları, piyasada 
beklenenin aksine doların daha 
sabit bir seyir izlemesine katkıda 
bulunuyor. Şimşek, yabancı 
kurumlarla yapılan görüşmelerin, 
döviz kurundaki istikrarın 
devamı açısından önemli 
olduğuna işaret etti.

Jeopolitik gelişmeler ve Fed’in 
faiz politikası doları etkiliyor
Orta Doğu’daki çatışmalar, dolar 

üzerinde baskı yaratırken, altına 
geçişi artırarak ABD’de enflasyon 
riskini tetikliyor. Öte yandan, 
ABD’nin yüksek faiz oranları 
üzerindeki baskı devam ediyor 
ve Fed’in faiz indirimi beklentisi, 
TL varlıklarına olan talebi 
destekleyebilir. Jeopolitik risklerin 
sona ermesi durumunda dolar 
kurunda gevşeme görülebileceği 
belirtiliyor.

Euro ve dolar kurları i̇çin farklı 
yönler

Euro/TL’nin de dolar gibi 
yatay seyrettiğini, ancak euro/
dolar paritesi üzerinden farklı 
bir yön izleyebileceğini söyleyen 
Baydar, euroda nispeten daha 
güçlü bir görünüm olduğunu 
belirtiyor. Dolar kurunun mevcut 
seviyesini koruyabileceğini 
düşünen Morgan Stanley, 
2024 yılı boyunca Türkiye’de 
artan döviz girişlerinin etkisini 
sürdürebileceğini öngörüyor.
sputnik

Morgan Stanley’den Dolar 
2025’te 43 TL olacak tahmini

Yıl sonuna yaklaşırken dolar/TL üzerindeki 
beklentiler, piyasalarda yatırımcıların odak noktasında. 
Son haftalarda 34 TL’nin üzerinde seyreden dolar kuru 
için 2024 yıl sonu tahminleri şekillenmeye başladı. 
Özellikle dev banka Morgan Stanley, dolar/TL için 
2024 yıl sonu tahminini 36 TL olarak duyurdu. 
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Önceki gün kilosu 
350 liradan satılan taze 
fasulye bir günde yüz de 
yüz ucuzladı. Fasulyenin 
kilosu dün 175 liradan 
satıldı. İhraç edildiği 
söylenen domates bir türü 
ucuzlamıyor. Domatesin 
kalitelisinin ihraç edildiği, 
ikinci, üçüncü kalitesinin 
ise yurt içinde piyasaya 
sürüldüğü söyleniyor.

Marulda ucuzlama 
olmadı, ilk çıktığı günkü 

fiyat olan tanesi 50 liradan 
satılıyor. Salatalık 60 liraya 
düştü. Patlıcan yine 400 
liradan satılıyor. Can eriğin 
kilosu 100 lira. Çilekte de 
önemli bir düşüş olmadı. 
Son iki gündür 350 liradan 
satılıyor.

Taze sebze ve meyve 
fiyatlarının ateş pahasına 
satılması yüzünden dar 
gelirli yurttaşlar ancak 
vitrinde seyrediyor, yanına 
yanaşamıyor.

Orta direk sebze ve 
meyveyi vitrinde görüyor
Taze fasulye bir günde yüzde yüz ucuzladı, İhraç edilen domates fiyatları düşmüyor

Stadyumda yapılacak törenleri 
yurttaşlar serbestçe izleyebilecek

Ulu Önder Atatürk'ün Samsun'a ayak 
basışının 66. yıldönümünü bugün tüm 
yurtta olduğu gibi şehrimizde de gurur ve 
coşkuyla kutlayacağız. 

Türk Ulusunun kurtarıcısı, Türkiye 
Cumhuriyeti’nin kurucusu ulu önder 
Atatürk kurtardığı devleti ve kurduğu 
cumhuriyeti Türk Gençliğine emanet 
ederek: “Ey Türk Gençliği Birinci 
Vazifen Türk İstiklal ve Cumhuriyetini 
korumaktır. Muhtaç olduğun kudret 
damarlarındaki asil kanda mevcuttur.» 
demişti. 

Atatürk'ü Anma, Gençlik ve Spor 
Bayramı törenleri saat 8 de Atatürk 
anıtına çelenklerin konulması ve saygı 
duruşuyla başlayacak. Saygı duruşunu 
İstiklal Marşı izleyecek. Çelenk koyma 

törenine katılanlar topluca Kamil Ocak 
stadyumuna gidecekler. Saat 9 da vali, 
garnizon komutanı, belediye başkanı 
törene katılanların ve halkın bayramlarını 
kutlayacak. İstiklal Marşı topluca 
söylenecek. Alandaki gönderlere bayraklar 
çekilecek. Günün önem ve anlamını vali 
dile getirecek. Atatürk lisesinden bir 
öğrenci gençlik adına konuşma yapacak.

Daha sonra Atatürk' ün Gençliğe hitabesi 
ve gençliğin Atasına cevabı topluca 
söylenecek. Gençlik Marşının da gençler 
tarafından topluca söylenmesinden sonra 
geçit töreni başlayacak. Son olarak da 
gençlerin hazırladığı spor gösterileri 
izlenecek. 

Bu yıl kutlanacak olan Atatürk'ü Anma, 
Gençlik ve Spor Bayramının geçen yıllara 
oranla daha düzenli ve görkemli olacağı 
ifade ediliyor.

Atatürk’ü Anma Gençlik ve Spor 
Bayramını gurur ve coşkuyla kutluyoruz

Ey Türk Gençliği, Birinci vazifen Türk İstiklal ve Cumhuriyetini korumaktır. 
Muhtaç olduğun kudret damarlarındaki asil kanda mevcuttur. K. Atatürk

Bir haftadan beri 
aralıklı ve sağanak 
şeklinde düşen yağışlar 
havaların bölgemizde 
biraz serinlemesine 
neden olmuştu, iki 
hafta önce 32 dereceye 
kadar çıkan sıcaklık, 
geçen hafta 21 
dereceye kadar düştü. 
Meteoroloji Müdürlüğü 
yetkililerinden edinilen 
bilgilere göre, dün 
şehrimizde günün 
en düşük sıcaklığı 
13 derece, en yüksek 
sıcaklık ise 28 derece 
civarında oldu. 

Havaların ısınmaya 
devam edeceği, havanın 
parçalı bulutlu olacağı 
söylendi. 

Geçen yıl şehrimize 
505.5 kilogram toplam 
yağış düşmüş iken bu yıl 
düne kadar şehrimize 
483.1 kilogram yağış 
düştü. Yağışların bu yıl 
az olması susuzluğun 
büyük bir problem 
olacağını gösteriyor. 
Özellikle köylerimizde su 
sıkıntısının giderilmesi 
için şimdiden önlemler 
alınması gerektiği 
vurgulanıyor.

Susuzluk korkusu şimdiden haşladı 

Havalar yeniden ısınıyor

Kızılay'ın yaptığı gıda yardımın da her 
muhtarlıktan 10 aileye, 5 kilo makama, 2 
kilo nebati yağ, 5 kilo bulgur, 5 kilo pirinç, 
4 kilo toz şeker verildi. 

Kızılay Demeği Gaziantep Şube Başkanı 
Dr. Kamil Afat yardımlar konusunda 
şunları söyledi: «Yardımlar Ramazan 
ayı süresince devam edecektir. Ramazan 
ayından sonra kesilecek. Kurban Bayramını 
takip eden günlerde yine giyim eşyası ve 
gıda yardımı yapılacaktır. Kızılay Demeği 
var oldukça yardımı da devam edecektir.» 
Daha önceki günlerde gazetemiz SABAH' 
ta Kızılay'la ilgili istifa haberleri üzerine 

Dernek Başkanı, «İnsanları tenkit 
edebilmek için önce çalışmak lazım. İstifa 
eden arkadaşlarımız çalışmadan bizi tenkit 
etmeye kalkışıyorlar. Bizi yönetimden 
düşürmeye çalıştılar. Vatandaş bizi seçti. 
Seçimde başarılı olamayan arkadaşlarımız 
bizi rüşvet almakla itham ettiler. Bizim 
20 milyon rüşvet yediğimizi söylüyorlar. 
Halbuki bizim harcadığımız tüm para 30 
bin lira.» Geçen yıl yapılan kamp sırasında 
20 milyon yediğimiz söyleniyor. Halbuki 
kampı 2,5 milyon lira gibi cüz'i bir para ile 
bitirdiğimiz için Merkez bize teşekkür etti.» 
dedi.

Kızılay yoksullara gıda yardımı yaptı 
Kızılay Demeği Gaziantep Şubesi cuma günü yoksullara gıda yardımı yaptı. 

60 lira karşılığında bir 
dürüm bulgur pilavı 
yiyerek karınlarını doyuran 
çıraklar, lokantaların 
pahalı olduğunu, 
burada yemek yerler ise 
ailelerine hiç bir katkıda 
bulunamayacaklarını, 
ailelerine katkıda bulunmak 
için az harcama yapmaları 

gerektiğini belirtiyorlar. 
Konuşmaya devam eden 
genç çırak: «Abi eğer bize 
destek olunmazsa bulgur 
pilavına devam edeceğiz” 
dedi.

Ucuz olduğu simit ve 
bulgur pilavıyla karınlarını 
doyuran gençlerin sağlıklı 
gelişemeyeceği ifade ediliyor.

Gençlik Yılında gençlerimiz 
sağlıksız besleniyor

Kundura ve trikotaj işinde çalışan çıraklar öğleyi 
bulgur pilavı dürümü yiyerek atlatıyorlar.

Milli Eğitim, Gençlik ve 
Spor Müdürlüğü salonunda 
Halk eğitim Başkanlığı 
tarafından açılan kurslarda 
yapılan hanımların el işleri 
ve göz nurları sergilenecek. 
Pazartesi günü saat 14 
de açılacak serginin ilgi 

toplaması bekleniyor. 
Açılan biçki-dikiş-nakış 
kurslarında genç kızlarımız 
ve hanımlar tarafından 
yapılan sim- sırma işleri, 
batik, makrame, çiçek-
seramik ve trikotajlar 
sergilenecek. 

Milli Eğitim Müdürlüğü salonunda genç 
kızların göz nuru emekleri sergileniyor

Görevden almanın kabul 
edilebilir gerekçeleri olmalıdır 

Genel merkezin yeni atayacağı il 
yönetimine, ilk olarak ilçeleri görevden 
alma emrini vereceğini ve ilçelere 
de kendi istediği kişileri atayacağını 
söyleyen Ateş, "İl yönetimine talip 
olan kişiler, bu anti demokratik 
uygulamaya da alet olacaklardır. 
Siyasette benimsediğim ilk kural 
seçimle gelenin, seçimle gitmesidir. Bir 
yönetimini görevden almanın kabul 
edilebilir gerekçeleri olmalıdır. Anti 
demokratik uygulamalar sonucunda 
görevden alınan arkadaşlarımızın 
yerine talip olacak kişilerin demokrasi 
ve hukuk anlayışından şüphe ederim 
ve sorgularım. Benim gibi tüm örgütte 
sorgulayacaktır" uyarısında bulundu. 

Kamuoyu, kendi içinde 
demokratik olmayan parti 

ülkeye ne getiriri sorguluyor 
Partililerden günde 50-60 telefon 

aldığını, Gaziantep il yönetiminin 
görevden alınmasından kendisi gibi 
birçok partilinin de rahatsız ve tedirgin 
olduğunu anlatan CHP Gaziantep 

Milletvekili Ateş, "Parti içinde öyle 
anti-demokratik uygulamalar var ki, 
artık kamuoyu yüksek sesle, 'Kendi 
içinde demokratik olmayan bir 
partinin ülkeye ne faydası olabilir' 
demeye başladı. Kurultayda genel 
merkeze muhalif olan 18 il örgütünün 
görevden alınması, kamuoyunun 
endişelerini doğruluyor. Yapılan 
uygulamalar, ileri boyutlarda bir 
hareket içine girmemizi gerektirir, 
girilmesini zorunlu hale getirmektedir. 
Ancak CHP terbiyesi almış kişiler 
olarak bunu yapmak istemiyoruz" 
dedi.

Görevden alınmanın tek gerekçesi 
genel merkeze muhalif olmak 

Türkiye genelinde tüm parti 
örgütlerinde, son genel ve yerel 
seçimlerde alınan başarısız sonuçlar 
yüzünden büyük bir hoşnutsuzluk 
oluştuğunu belirten Abdülkadir Ateş 
sözlerini şöyle sürdürdü: "Genel 
merkez, kendilerine muhalif olan 
yönetimleri alarak yerine yenilerini 
atıyor. Önce İzmir'de yönetimi 
görevden aldılar ve kendi taraftarları 

olan il başkanının yanına yine kendi 
yandaşlarını verdiler. Görevden 
almanın tek kriteri genel merkeze 
muhalif olmak. Gaziantep yönetimi 
seçimlerde başarısız olmuş. Neden? 
Genel seçimlerde Türkiye genelinde 
alınan oy oranı kadar oy alınmış, 
yerel seçimlerde ise partinin Türkiye 
genelinde aldığı oyların yüzde 
10 fazlası alınmış. O zaman bir 
başarısızlık söz konusu değil." 

Muhaliflerin dayandığı kaynak 
kurutulmaya çalışılıyor 

13'üncü olağanüstü kurultayda, gizli 
oylama ilkesinin bile ihlal edildiğini, 
genel merkezin bu uygulamalarla 
muhaliflerin dayandığı kaynakları 
kurutmaya çalıştığını belirten Ateş, 
silahın geri tepeceğini söylerken, il 
başkanlığına aday olacağı söylenen 
kişiler konusunda kendisine bazı 
isimler iletildiğini, bu kişilerin böyle 
bir görev talip olmasının kendileri 
açısından pek olumlu sonuçlar 
doğurmayacağını, davranışlarının 
partililer tarafından sorgulanacağını 
sözlerine ekledi.

CHP Milletvekili Abdülkadir Ateş, görevden 
alınan il örgütünün yerine göreve talip olacaklara seslendi: 

Yönetime talip olanın demokrasi Yönetime talip olanın demokrasi 
ve hukuk değerlerini sorgularımve hukuk değerlerini sorgularım

CHP Gaziantep Milletvekili Abdülkadir Ateş, il örgütünün görevden alınmasının 
ardından Sabah'a yaptığı açıklamada, genel merkezin kendisine muhalif diye 13 il 
örgütünü görevden almasını tepkiyle karşıladığını söylerken, “Bu aşamadan itibaren, CHP 
il yönetimine talip olacak kişileri katılımcılık ve parti içi demokrasi açısından noksan 
göreceğim ve demokrasi değerlerine ve hukuka inançlarını sorgulayacağım" diye konuştu.

Ece. bin 892 kilometresi otoyol, 31 
bin 466 kilometresi devlet yolu ve 30 
bin 368 kilometresi il yolu olmak üzere 
toplam 63 bin 706 kilometrelik bir yol 
ağının mevcut olduğunu belirterek, 
ülke ekonomisinin içinde bulunduğu 
şartlar ve finansman yetersizlikleri 
de göz önünde bulundurularak, 
mevcut kısıtlı kaynakların en etkin ve 
rasyonel biçimde kullanılması amacıyla 
hükümet tarafından hazırlanan Acil 
Eylem Planı kapsamında 2002 yılı 
sonunda başlatılan bölünmüş yol 
çalışmalarının hızla sürdürüldüğünü 
belirtti. 

Yolların kapasitesinin 
acilen artırılması gerek 

2002 Yılı sonu itibariyle çoğu şehir 
geçişi olmak üzere 3 bin 859 km 
bölünmüş devlet yolunun bitirildiğini, 
bunun da son derece yetersiz 
olduğunu ifade eden Ece, "Özellikle 
kapasite yetersizliği nedeniyle önemli 
güzergahlarda trafik kazalarının gittikçe 
arttırdığını gördük. Yine Uluslararası 
Yol Federasyonu verilerine göre, 
ülkemizdeki trafik kazalarının gelişmiş 
ülkelerle mukayese edildiğinde, 9 
kat daha fazla kaza meydana geldiği 
görülüyor. Bu verilere göre yollarımızın 
kapasitesinin acilen artırılması gerektiği 
düşüncesiyle ülke genelinde duble yol 
yapma hamlesi başlattık" dedi. 

Yolcu ve yük taşımacılığının 
yüzde 95'i karayoluyla yapılıyor 

Türkiye'deki yolcu ve yük 
taşımacılığının yüzde 95'inin 

karayolları ile yapılmasının, trafiğe 
çıkan araçların hızla artmasının 
bölünmüş yolun aciliyetini daha çok 
ortaya çıkardığını vurgulayan Ece, 
şöyle devam etti: "Trafiğe her gün 
yüzlerce yeni araç giriyor, bu araç artışı 
yollarımızın yetersizliğini daha fazla 
çekilmez hale getiriyor. Bu düşünceden 
hareketle başlatılan bölünmüş yol 
hamlesi ile ülkemiz karayollarındaki 
trafik kazalarının en aza indirilmesi 
ve kapasite yetersizliği sebebiyle 
düşen hizmet seviyesini yükseltmeyi 
amaçlıyoruz. 2003 yılında 1600 
kilometre, 2004 yılında 2000 kilometre 
sathi kaplama, 1000 kilometre alt temel 
ve 200 kilometre toprak seviyesinde 
olmak üzere toplam 4 bin 800 
kilometrelik güzergahta çalışmalarımızı 
sürdürdük." 

Kazaların yüzde 73'ü 
hatalı sollamadan kaynaklanıyor 

Ece, yürütülen çalışmalarda trafik 
güvenliğinin bir an önce sağlanması 
için kademeli inşaat yönteminin 
seçildiğini, çift kat sathi kaplamalı 
olarak hizmete açılan bölünmüş 
yolların üstyapılarının trafik hacim 
oranlarına bağlı olarak Bitümlü Sıcak 
karışım kaplamaya dönüştürülmesi 
çalışmalarını 2005 yılında 
başlattıklarını anımsatarak, "Türkiye'de 
meydana gelen trafik kazalarının yüzde 
73'ü hatalı sollama ve kara noktalardan 
kaynaklandığını biliyoruz. Bu nedenle 
acilen Türkiye'yi duble yollarla 
donatmamız gerekiyor" diye konuştu.

Gelişmiş ülkelere göre 9 kat fazla kaza oluyor 
Karayolları Genel Müdürü Hicabi Ece, uluslararası yol 

verilerine göre Türkiye'deki trafik kazalarının gelişmiş 
ülkelerle karşılaştırıldığında 100 mil- yon taşıt/kilometrede 
oluşan kazaların 9 kat daha fazla olduğunu bildirdi. 
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Hem nalına hem mıhına

Metin Atamer 
Fizik Mühendisi

Nereden Geldi Nereye Gidiyor

Av

Bugün ülkemizi idare edenlerin geçmişine bir bakalım.  
2001 senesinde Abdullah Gül’ün kurduğu bir partiye birçok 
ilgili, dirayetli, bilgili olup olmadığından şüphe duyduğum 
bir gurup kurucuların meydana getirdiği Adalet ve Kalkınma 
adı ile bir parti tesis ettiler. Nerede mi? Bizim evin tam 
karşısındaki 51/ E kapı numaralı villada kuruldu. 

Kuruluş bildirgesinde, eğer dikkatle satırları okursanız 
ülkemizde Adaletin senelerce doğru tecelli etmediğinden söz 
ederek iktidara geldiklerinde ADALET’in tecelli etmesine 
azami gayret edeceklerini söylemeleri, umut veremeye yetti. 
‘Bacımın başörtüsüne söz söyletmeyiz, her kim inançlarının 
nasıl giyinmesini söylüyorsa, o şekilde giyinmesine kimsenin 
karşı çıkmasına izin verilmeyeceğini taahhüt ederiz’ diyerek, 
yandaş topladılar. 

Kalkınma kelimesinde ise tarımda, hayvancılıkta, sanayide 
ve üretimde ülkemizi çok ileriye götüreceklerini de vaat 
ettiler. Hatta birçok cemaatlere maddi destek sağlayarak 
vermiş oldukları seçim vaatlerine onlardan yardım bile 
istemekten geri kalmamışlardı. Hatırlarsınız Erbakan da 
Başbakan yardımcısı iken cemaat ve tarikat liderlerine bir 
iftar yemeği vermişti, Başbakanlık konutunda, Çankaya’da. 
Yer yerinden oynamış, basın ve toplum seslerini en üst 
perdeden bağırarak itiraz etmişlerdi. 

2001 tarihinde Abdullah Gül, kurmuş olduğu partinin 
başına geçmek istemedi. İki kişiye partinin başında olmaları 
için müracaatta bulundu. Her ikisi de hayır dedi. Her ikisi 
de Kayserili siyasi isimlerdi. Belli ki parti başkanı olmak, 
bazı meziyetler gerektirdiğinden son olarak Recep Bey’den 
partinin başkanlığını yapmasını istedi. Burada ileriye yönelik 
bir pazarlık yapıldığını, daha sonra öğrenmiş olduk. Pazarlık 
konusu, iktidar ele geçirilince Cumhurbaşkanlığı konusunda 
Abdullah Gül’le Recep Bey arasında önceliğin Abdullah beyin 
olması üzerine kurulmuştu. 

Aynı yıl Amerika da çeşitli lobilerle görüşme sağlanması 
konusunda Pennsylvania’ da yerleşik efendiden yardım 
istenmesi için, Recep Bey Temmuz 2001’de Amerika’ya gitti. 
Amerika da Kanaat önderleri ile görüşmesinin sağlanmasına, 
Gülen cemaatinin büyük katkısı vardı. Bunu kimse inkar 
etmemekte. 

2002 senesinde yapılan genel seçimlerde Adalet ve 
Kalkınma Partisi yüzde 34 oyla iktidar olduklarında, RECEP 
Bey parti başkanı bile değildi. Kimsenin rahmetle anmadığı 
bir siyasi, Recep Beyin yasaklılığının kalkması için meclise 
önerge verdiği anda, ülkemin makus talihinin kronometresi 
çalışmaya başladı. 

Önce parti başkanı oldu, daha sonra Başbakan seçildi. 
Bir müteahhit ordusu kurarak ülkede birçok projeyi bu 
şirketlere davetle inşaat işlerini aktardı. Ülkemdeki birçok 
arazi, arsa, orman vasfı yitirilmiş yerlere otel, alış-veriş 
merkezleri yapılmasına vesile oldu. Hatta ormanlık arazilerin 
yakılıp orman vasfını kaybetti raporu ile böyle yerlere 
oteller kurulmasını teşvik bile etti. Yabancı firmalara maden 
aramaları için orman arazilerinin yok olmasına, zeytin 
ağaçlarının katledilmesine çanak tutmaktan geri kalmadı. 

Partiye maddi menfaat üretebilecek bir düzenin kurulmasını 
düzenleyecek siyasileri ilgili bakanlıkların başına getirdi. 
Ülkemin Sanayisi, İhracatı ve Maliyesi, tarımı ve hayvancılığı, 
zaten bir kalkınma sürecinde sistem KEMAL DERVİŞ’in 
kurguladığı şekilde işlemekteydi. Bir müddet kimse bir şey 
katmadı ve de değiştirmedi. 

Bu arada 2007 de Cumhurbaşkanı görev süresi sona ermişti. 
Abdullah Bey’le Recep Bey arasında ciddi tartışma olduğu 
günler sonunda, Abdullah bey Cumhur başkanı olmasını 
Recep bey kabul etmişti.

Bu arada 2001 senesinde Amerika da verilen sözün 
ertelenmiş olduğunu anladık. Çünkü Adalet ve Kalkınma 
partisi iktidara gelince GÜLEN’in de Cumhurbaşkanı olarak 
seçilmesinin, vaadedildiği söylenir. Tıpkı Humeyni’nin 
İRAN’a Cumhurbaşkanı olarak geri dönmesi senaryosuna 
benzer bir senaryo hazırlanmıştı. Fakat olmadı. Abdullah Gül 
ülkede 7 yıl Cumhurbaşkanı olarak hizmet ettiğini izledik. 

Daha sonra Recep Bey Cumhurbaşkanı olarak seçilmesi 
ile bir değişik düzen geldiğini gördük ülkemizde. Devletin 
sahip olduğu birçok sanayi dallarındaki fabrikalar satıldı. 
Haberleşme konusunda bir büyük devlet kurumu yabancılara 
satıldı. Çam Ormanları, altın arama için yabancı şirketler 
tarafından yok edilmeye başlandı. 

Yap İşlet Devret adı ile büyük projeler üretilerek 
torunlarımızın torunları borçlandırıldı. Maliyetinin dokuz 
katına geri ödemek durumunda kalacağımız projelerden 
kim veya hangi kuruluşlar faydalandırıldığını hala merak 
etmekteyim. 

Başkanlık sistemi adı ile kurulan ucube bir yönetim sistemi, 
devletin bütün kurumlarının çürümesine, yozlaşmasına 
neden olduğunu, toplum seyrederken, bu bozuk düzenden 
nema toplayan kuruluşlar bile, bu kötü düzende iş yapmak 
istemediklerini ifade ettiler.  Konuyu Saray’a defalarca 
söylediklerini dolaylı bir şekilde öğrenilmesi, sizce ülkem 
idaresinin durumunu nasıl ifade eder?   

Yeni doğan BEBEKLERİN sağlık ticareti emtiası haline 
getirildiği ülkemde, bir sağlık sistemi çürümesi konusunda 
DEVLETİN hangi rolü aldığını merak etmekteyim.  

Bir cinayetin failleri bilindiği halde 2 ay bir iddia name 
yazılamaması sizce ADALET’in nasıl çürüdüğünü göstermez 
mi?  Mahkemelerde tesis edilen kararların siyasallaşmasını 
seyrederken, vaat edilen ADALET in içinde Devletin nasıl 
yıkıldığını seyretmekteyiz. 

Ülkemde ciddi güvenlik sorunu bulunmakta. Bir kendini 
bilmezin bebek katilini tatil beldesinden çıkarıp Meclise 
getirip konuşturalım diye cümle kurmasını bile hazmetmek 
hiç de kolay değildir. Terör olaylarında binlerce şehit veren 
ülkemiz için, sarf edilen cümleler bir ihanettir. Sonrasında 
ülkemiz savunma sanayinin kalbi ANKARA, KAZAN 
köyündeki tesise elini kolunu sallayarak giren teröristler, terör 
estirmekte gecikmedi. Ülkemde güvenlik zaafı olduğunu 
haykırmak yetmiyor. Olay Cumhur’un KAZAN’da BRİCS 
kuruluşundan kırmızı kart gördüğü saatlere rast geliyor.  

Ziraat konusunda üretim düşüşü gördüğümüz, Hayvancılık 
konusunda dış ülkelerden tonlarca hayvan ithal ederken, 
ülkemizin kalkınmadığını, bilakis yönetenler ülkemizi nasıl 
yoksullaştırdıklarını ilan etmekteler. 

İnanmadığımız TUİK verilerine bile baksak, GSMH 
hedeflerin yarısını bile tutturamadığımızı izlemekteyiz. Yalan 
bilgi ile büyüme olmaz. 

Üç beş firmanın zenginliği değil, Halkın zenginleşmesi 
büyüme göstergesidir. 

Kalkınmada da sınıfta kalmış bir partinin isminin hala 
ADALET VE KALKINMA olarak kalması, sizce iflasın ilanı 
olduğunu göstermez mi? diye bir sözüm geldi söyledim hem 
nalına hem mıhına.

Yılmaz, “Bu hastalar ne 
durumda, kaç kişi insülin 
ya da şeker komasına girdi 
bilmiyoruz. Yeni zam bile bu 
sorunu çözmeyecek. Bunun yanı 
yeni molekül ilaçlar ülkemize 
gelmiyor. Böyle olunca vatandaş 
eski yöntemlerle tedavi edilmek 
zorunda kalıyor’’ açıklamasını 
yaptı. 

Türkiye ilaç pazarının 2022 yılı 
büyüklüğü 122 milyar TL

2017 ile 2020 yılları arasında 
Avrupa İlaç Ajansı tarafından 
160 yeni ilaç molekülünün 
onaylandığını sözlerine ekleyen 

Yılmaz, ‘’160 ilacın sadece yüzde 
15’i ülkemizde geri ödeme 
kapsamına alınmış. Türkiye ilaç 
pazarının 2022 yılı büyüklüğü 
122 milyar TL. Bu rakam ile 
dünyada ilaç pazarı sıralamasında 
19’uncuyuz. Ülkemizde ithal 
ilacın oranı yüzde 52, yerli ilacın 
oranı ise yüzde 48 idi. Bu tersine 
döndü. Bunun nedeni ise yeni 
ilaç moleküllerinin ülkemize 
gelmemesi’’ şeklinde konuştu.  

Bu sistemin devam etmesi 
mümkün değil

İlaç fiyatlarının belirlenmesinde 
Euro kurunun esas alındığını 

ifade eden Yılmaz, ‘’İlaç 
fiyatları 25 Aralık 2023 yılında 
güncellenmişti. Dolayısıyla ilaç 
fiyatları neredeyse bir yıldan beri 
güncellenmiyordu. Yeni yapılan 
güncelleme ile birlikte ilaca 
yüzde 23 oranında artış yapıldı. 
İlaç firmaları, ham maddeyi yurt 
dışından 37 liradan getirecek, 
Türkiye’de ilaca dönüştürdükten 
sonra 21 lira üzerinden 
fiyatlandıracak. Bu sistemin 
devam etmesi mümkün değil’’ 
ifadelerini kullandı. 

İlaç ucuz, en önemlisi 
bulunabilir olsun istiyoruz

Eczacıların ilaca zam 
yapılmasını istemediğini sözlerine 
ekleyen Yılmaz, ‘’Toplumda 
eczacı; ilaçlara zam gelsin fiyatları 
artsın gibi bir algı yaşanıyor. 
Biz eczacılar olarak ilaca zam 
gelmesine karşıyız. İlaç ucuz 
en önemlisi bulunabilir olsun 
istiyoruz. Çünkü en pahalı ilaç 
bulunamayan ilaçtır. Eczaneler, 
ekonomik işletmeler, çarklarını 
döndürebilmek için bir kazanç 
etmek zorunda. Ancak bunu 
yaparken de sürdürülebilir olması 
çok önemli’’ diye konuştu. Haber 
Merkezi

1,5 aydan beri insülin iğnesi bulunamıyor

Protesto edilen senet sayısındaki 
artış endişe vermeye başladı

Karşılıksız çeklerin tavan yaptığı Antep’te firmalar ve 
vatandaş, ekonomik krizin gölgesinde zor günler geçirmeye 
devam ediyor. Birçok esnafın kepenk kapattığı, firmaların 
konkordato ilan ettiği şehirde yılın ilk 9 ayında protesto 
edilen senet sayısının geçen yılın aynı dönemine göre artışı 
endişe yarattı. 2023 yılının ocak-eylül dönemlerinde 3 bin 
947 senet protesto edilirken, bu yılın aynı döneminde ise bu 
rakam 131 artışla 4 bin 78’e yükseldi. Haber Merkezi 

Senetler ödenemez hale geldi
Tarımsal planlama

üretim açısından çok önemli 
Tarımsal planlamanın üretim açısından 

çok önemli olduğuna dikkat çeken 
Başkan Yılmaz, ‘’Almanya’da 10 yıllık 
tarımsal planlama yapılırken, sadece 
yıldan yılda revize ediliyor. Ancak 
ülkemizde desteklemeler bir yıl sonra 
ödeniyor. Örneğin; 2024 yılının destek 
ödemeleri 2025 yılında yapılıyor. Bu 
da yanlış bir politika. Destekler o yılın 
başında veya yıl içerisinde verilse 
çiftçi daha rahat edecek, borçlanmaya 

gitmeyecek. Borçlanmaya gitmeyince 
sezonda ürününü ucuza satmayacak’’ 
ifadelerini kullandı. 

‘Yerli ve millilik kendi ürününü işlemek 
anlamına gelir’ diyen Yılmaz, ‘’Yurt 
dışından şeker daha ucu geliyor olabilir, 
ama İç Anadolu Bölgesi’ndeki çiftçinin 
ürettiği şeker pahalıya çıkıyorsa bile 
devlet teşvikli olarak halkın daha ucuz 
tüketmesi sağlanmalı. Bu şekilde kendi 
kendimize yetebilen bir ülke konumuna 
yeniden gelebiliriz’’ şeklinde konuştu. 
Haber Merkezi 

Tarımsal arazilerin imara 
açılması çok büyük bir sorun

Alevi Kültür Dernekleri Gaziantep 
Şube Başkanı Hasan Çolak, 
‘’Misyonumuz bundan önce olduğu 
gibi bundan sonra da bütünleştirici 
şeffaf hesap verebilirlik ve siz canlarla 
buranın hepimize ait olduğunu ve 
kapılarımızın bütün canlarımıza açık 
olduğunu, beraber yönetmek olduğunu 
bilmenizi isterim’’ dedi. 

Çolak, ‘’Aylar öncesinden hem Genel 
Başkan’ıma hem de bize “Yunus Emre 
Cemevi’ne ne zaman alacağız” diye 
soran bütün canlara Ekim ayında 
yapacağımız genel kurul sonrası hep 
birlikte orayı devralmaya gideceğimizi 
aylardır söylüyorum ve bu sözümün 
arkasında durduk. Yunus Emre Cem 
evini de aldık’’ açıklamasını yaptı. 

Genel kurulun demokrasi şöleni 
içerisinde geçtiğini kaydeden Çolak, 
‘’Kazananı ve kaybedeni olmayan 
olağan genel kurulumuza katılarak 
bizlere demokrasi şöleni yaşatan 
tüm canlarımıza teşekkür ederiz. 
Seçim geride kaldı. Hiçbir canımıza 
kırgınlığımız yok. Düztepe Cem 
evimiz ve Yunus Emre Cemevimiz; 
hem cem ibadeti hem üç ve 40 
lokmaları hem de taziyeler için siz 
canlarımızın hizmetinde’’ ifadelerini 
kullandı.  

Toplumla bütünleşmek ve birlik 
olmak için birlik, Hızır ve Perşembe 
cemleri organize ettiklerini sözlerine 

ekleyen Çolak, ‘’Cenaze sahiplerinden 
alınan kefen parasını ve tüm mesaj 
parasını kaldırdık. Canlarımıza 
cenazelerinde yardımcı olmaya çalıştık. 
Gelir gider durumumuzu halkımızla 
paylaşarak ilan panomuzda aylık 
olarak astık. Kattaki atıl durumdaki 
misafirhane ve yurt odalarını 
kullanılabilir hale getirdik. 4 adet 
misafir hanemiz şu anda kullanılabilir 
durumda. Su depomuzun tamiratını 
yaptırarak kullanılabilir hale getirdik 
ve ek su deposu yaptık. 1. kattaki 
Kütüphane etüt merkezi ve kurs 
alanlarını yeniden düzenleyerek aktif 
hale getirdik’’ şeklinde konuştu. 

Cem salonlarını ve taziye alanlarını 
tekrardan elden geçirdiklerini 
hatırlatan Çolak, ‘’Kırk yemeklerinde 
yoğunluk olduğundan 4. taziye alanını 
aktif hale getirdik. Sosyal yardıma 
ihtiyacı olan canlarımıza yardımlarda 
bulunduk. İlk defa bu kadar geniş 
kapsamda yardım çalışması yaparak 
yardımlarımızı bin 300 canımıza 
ulaştırdık. Servi Erdemoğlu Kız Meslek 
Lisesinde Halk ozanlarımızın ezgileri 
ile kültür ve dilimizi zenginliklerini 
tanıma, yaşama ve yaşatma etkinliği 
yaptık ve yoğun ilgi oldu. Hacı Bektaş-i 
Veli etkinlikleri için 5 otobüs ve 2 
hizmet aracımızla orada bulanarak 
hizmetlerimizi yaptık’’ diye konuştu. 
Haber Merkezi 

Misyonumuz, bütünleştirici 
şeffaf ve hesap verebilirlik Adana Demirspor Başkanı Bedirhan Durak ile Gaziantep 

FK Başkanı Memik Yılmaz yasa dışı bahis nedeniyle 
PFDK'ye sevk edildi.

PFDK'den yapılan açıklama şu şekilde:
"ADANA DEMİRSPOR A.Ş. Kulübü Başkanı 

BEDİRHAN DURAK'ın aynı müsabakadaki "yasa dışı 
bahis şirketi olduğu iddia edilen firma reklamının 
stadyumda yayınlanmasına aracılık etmesi" nedeniyle 
Futbol Disiplin Talimatı'nın 57. maddesi uyarınca 
29.10.2024 tarihinden itibaren tedbirli olarak PFDK'ya 
sevkine...

GAZİANTEP FUTBOL KULÜBÜ A.Ş. Kulübü Başkanı 
MEMİK YILMAZ'ın aynı müsabakadaki "yasa dışı bahis 
şirketi olduğu iddia edilen firma reklamının stadyumda 
yayınlanmasına aracılık etmesi" nedeniyle Futbol Disiplin 
Talimatı'nın 57. maddesi uyarınca 29.10.2024 tarihinden 
itibaren tedbirli olarak PFDK'ya sevkine karar verilmiştir."

Futbol Disiplin Talimatı'nın 57. maddesine göre Adana 
Demirspor Başkanı Bedirhan Durak ile Gaziantep FK 
Başkanı Memik Yılmaz'ın, üç aydan bir yıla kadar men 
cezası alabileceği belirtildi.

MADDE 57
(1) Bu Talimat kapsamındaki kişilerin;
a) Futbol müsabakaları ve/veya futbolla ilgili herhangi 

bir aktivite üzerine, doğrudan ya da dolaylı bahis ve 
benzeri şans oyunları oynamaları yasaktır.

b) Futbol müsabakalarına ilişkin olarak düzenlenen 
bahis veya benzeri şans oyunlarını ya da benzer etkinlik 
veya işlemleri tanıtan, aracılık eden, düzenleyen veya 
gerçekleştiren işletme, organizasyon ve kuruluşlarda 
(Kamu kurum ve kuruluşları hariç olmak üzere) doğrudan 
veya dolaylı olarak hiçbir görev veya menfaat sahibi 
olamazlar.

(2) Aksine hareket eden kişiler, üç aydan bir yıla kadar 
müsabakalardan men veya hak mahrumiyeti cezası ile 
cezalandırılır.

Üç aydan bir yıla kadar 
men cezası alacak

Sahte araç kiralama sitesi adı altında birçok vatandaşı 2 
milyon 471 bin TL dolandıran dolandırıcılar jandarmadan 
kaçamadı. 5 şüpheli gözaltına alındı.

 İl Jandarma Komutanlığı ekipleri, siber dolandırıcılık 
olaylarının önlenmesine yönelik Cumhuriyet Başsavcılığı 
koordinesinde çalışma yaptı.

Yürütülen teknik takip sonucunda, internet sitelerinde 
araç kiralama firmalarına benzer web siteleri oluşturan ve 
kullanıcıların arama motorlarına araç kiralama yazmaları 
halinde sahte web sitelerine yönlendirerek birçok vatandaşı 2 
milyon 471 bin TL dolandıran nitelikli suç örgütüne yönelik 
Gaziantep merkezli Batman, İzmir, Uşak ve Sakarya illerinde 
olmak toplam 5 ayrı ilde operasyonlar düzenlendi.

Düzenlenen operasyonlarda 5 şüpheli yakalanarak gözaltına 
alınırken adreslerinde yapılan aramalarda ise 7 adet muhtelif 
bankalara ait banka kartı, 5 adet Cep Telefonu, 5 adet SİM 
kart, 3 adet hafıza kartı, 1 adet dizüstü bilgisayar ele geçirildi.

Gözaltına alınan şüpheli şahıslar sevk edildikleri adli 
makamlarca tutuklanarak cezaevine gönderildi. Yapılan 
arama sonucu ele geçen dijital materyallere ve telefonlara ise 
el konuldu. cumhuriyet

Sahte araç kiralama sitesi 
ile 2.5 milyonluk soygunile 2.5 milyonluk soygun

"Gaziantep'in Enerjisi Türkiye'nin 
Gücü" sloganıyla düzenlenecek 
Gaziantep Enerji Zirvesi hakkında 
konuşan GTO Yönetim Kurulu Başkanı 
Tuncay Yıldırım, “Enerji ve Tabii 
Kaynaklar Bakanımız Sayın Alparslan 
Bayraktar, Bakan Yardımcımız Sayın 
Abdullah Tancan ve Enerji Piyasası 
Düzenleme Kurumu (EPDK) Başkanımız 
Sayın Mustafa Yılmaz’ın teşrifleriyle 
gerçekleştireceğimiz Zirve’de enerji 
sektörüne yön veren kamu ve özel sektör 
temsilcilerini bir araya getireceğiz. Cuma 
günü Enerjinin kalbi Gaziantep’te atacak” 
dedi.

Zirve hakkında bilgi de veren Başkan 
Yıldırım, şöyle devam etti:

“Oldukça verimli geçeceğini 
düşündüğümüz ve sunuculuğunu ünlü 
Gazeteci Hakan Çelik’in üstleneceği 
Gaziantep Enerji Zirvesi’nde paralel 
oturumlarla Akaryakıt Sektörüne Bakış, 
Lisanssız Güneş Enerjisi Üretimindeki 
Mevcut Durum, Yenilenebilir Enerji 
Ekosistemi ile Sanayi Bina Sektörü ve 
Enerji Verimliliği konularını birbirinden 
değerli uzmanlar ve konuklar eşliğinde 
enine boyuna tartışacağız. Saat 10.00’da 
başlayacak Zirve için tüm sektör 
temsilcilerini GTO’ya davet ediyoruz.”

Bayraktar, “Enerji Zirvesi” için geliyor

Gaziantep Ayakkabı Terlik ve Yan Sanayi 
İhtisas Organize Sanayi Bölgesi Müteşebbis 
Heyet Toplantı Gaziantep Sanayi Odası (GSO) 
ev sahipliğinde yapıldı.

GSO Yönetim Kurulu Başkanı Adnan Ünverdi 
de konuşmasında, Ayakkabı Terlik ve Yan 
Sanayi İhtisas OSB’de çalışmaların hızla devam 
ettiğini belirterek, emeği olan herkese teşekkür 
etti.  Ünverdi, “Hedefimiz, sektörümüzün daha 

iyi koşullarda üretim yapması, bu sayede katma 
değerli üretim ve markalaşmayı sağlamaktır” 
diye konuştu. 

Katılımcılara Gaziantep Ayakkabı Terlik ve 
Yan Sanayi İhtisas OSB’de gelinen son durum 
ve yürütülen çalışmalar hakkında bilgiler veren 
Gaziantep Ayakkabı İhtisas OSB Yönetim 
Kurulu Başkanı Ali Özpolat da konuşmasında, 
“OSB’mizin yatırım programına dahil edilmesi 

için Cumhurbaşkanlığı Yatırım Ofisi’ne 
gerekli başvuruları yaparak, kredi sağlanması 
noktasında çalışmalarımızı sürdürüyoruz. 
88 hektarlık alanda inşaat faaliyetleri devam 
ediyor. Yollarımızın yüzde 92’si tamamlanmış 
olup yıl sonuna kadar tüm yolların 
bitirilmesini hedeflemekteyiz. İlave sanayi 
alanı olarak belirlenen bölgenin mülkiyetinin 
Ayakkabı Terlik ve Yan Sanayi İhtisas OSB’ye 
kazandırılması için çalışmalarımıza hız verdik’’ 
şeklinde konuştu. 

Toplantıya Gaziantep Büyükşehir Belediye 
Başkanı Fatma Şahin, Oğuzeli Belediye 
Başkanı Bekir Öztekin, Gaziantep Sanayi Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı Adnan Ünverdi, 
Gaziantep Büyükşehir Belediye Başkan Vekili 
Hakan Aslansoy, Gaziantep Ayakkabı Terlik 
ve Yan Sanayi İhtisas Organize Sanayi Bölgesi 
Yönetim Kurulu Başkanı ve Müteşebbis Heyet 
Başkan Vekili Ali Özpolat, Müteşebbis Heyet 
Üyeleri ve GSO Genel Sekreteri Yusuf İzzettin 
İymen katıldı.

Hedef, sektörün daha iyi koşullarda üretim yapması


